
Fra: kjaerhansen@mac.com
Emne: Re: Beplantning/hegn ved terrasse i nr. 2
Dato: 20. juni 2022 kl. 22.05
Til: Niels Olesem niels@dolesen.dk

Hej Niels

Vi tager sagen op på mødet i grundejerforeningens bestyrelse den 15. august og på et fællesmøde med ejerforeningernes
formænd umiddelbart efter. Derefter skulle jeg gerne kunne give dig et konstruktivt svar. Vi skal finde en generel løsning, som
gælder alle i længehusenes stueetager.

Mvh.

-Erik-

Erik Kjær Hansen
Søbyen 18, 2. tv.
DK-8660 Skanderborg
Mobil: +45 3055 0657
E-mail: KjaerHansen@mac.com

Den 20. jun. 2022 kl. 12.14 skrev Niels Olesem <niels@dolesen.dk>:

Hej Erik

Vi bor Søbyen 2, st. Th.

Vi har nu, i de år vi har boet her forsøgt at få afslutningen af vores  terrasse, ud mod Vestergade, til at se pæn ud. Vi har brugt
en del penge for at få det til at se pænt ud.
Det er imidlertid ikke muligt at få noget til at gro det pågældende sted. Bøgehækken er blevet skiftet 3 gange og her de  sidst
par år har vi forsøgt med plantekasser med Laurbærplanter også uden held.
Vi vil gerne have en pæn afslutning af vores terrasse, som også gerne skulle være præsentabel at kigge på fra Vestergade. 

Vi har overvejet at købe et Plus Hegn, som vi vil sætte op for enden af terrassen. 
Vi vil gerne hører foreningens mening, om der kan gives dispensation eller I kan komme med et løsningsforslag. 

Med venlig hilsen

Jane og Niels Dalgaard Olesen
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